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Til: Postmottak Lindås 
Emne: Snøbrøyting ?  
 

Hei.  

 

Sender bilder av det jeg vil betegne som meget dårlig snøbrøyting.  

 

Snø blir stadig brøytet opp i den hekken som er rundt eiendom i Kolås.  

 

Er dette virkelig nødvendig å gjøre ?  

 

Som dere ser så har ikke hekkplantene det serlig godt, og jeg ønsker derfor at de som har ansvaret 

for dette gjør opp for seg.  

 

Legger til at denne snøen som nå er kommet inn i hekken, kommer ikke av brøyting av fortau, 

men av vegen ved siden av.  

 



 
 

 



 





 



 

mvh 

Svein Olav Kårdal  


